
Bestyrelsesmøde d. 29.3.2017 
 

 
Tilstede: Jens Petersen, John Petersen, Lili Clausen, Lennart Kristiansen, Bent Rasmussen, Søren 
Hansen, og Tommy Krastrup. 
 
Bestyrelsen drøftede den nødvendige og påkrævede reparation af asfalt på vores veje. 
Der er enighed om, at vi i første omgang får udført det mest nødvendige. Da der er snak om, at der 
kommer fjernvarme, med dertil hørende gravearbejde på vores veje, inden for nogle få år. En 
eventuel fuldbelægning, vurderes når vi ser resultatet af det kommende gravearbejde.  
Der er indhentet 2 tilbud fra asfaltfirmaer. På grund af den meget store prisforskel, vil Lennart 
spørge de 2 firmaer om kvaliteten af de forslåede materialer. 
 
Tommy orienterede om status for de bestilte solcellelamper. Status er lige nu, at lamperne er meldt 
klar på fabrikken i Kina. Vi venter nu på, at et speditørfirma henter lamperne, og sejler dem til 
Danmark. Vi skulle gerne modtage dem i starten af maj. Så snart de er landet hos os, vil vi starte 
opsætningen. Lennart, Søren og Tommy har tilbudt hjælp til dette. Derudover har vi fået tilsagn om 
bistand fra Nicolai Thomsen.  
 
Den kommende generalforsamling blev drøftet. Vi har fået tilsagn fra en dirigent. De 
bestyrelsesmedlemmer og suppleanter der er på valg i år, har alle sagt ja til genvalg. 
Bent spørger revisorerne, og Tommy spørger revisorsuppleanten, om deres forhold til genvalg. 
Vi sender en påmindelse ud til medlemmerne om fristen for indsendelse af forslag, der ønskes 
behandlet på generalforsamlingen. 
 
Bent orienterede os om status på vor kassebeholdning og udgifter i perioden siden  
29. november 2016. Kontingentstørrelse for det kommende år blev drøftet, der var enighed om, at 
bibeholde det nuværende niveau.  
 
Tommy Krastrup 
Sekretær og referent 


